

Title (en)
Shower cubicle.

Title (de)
Duschkabine.

Title (fr)
Cabine de douche.

Publication
EP 0344588 A1 19891206 (DE)

Application
EP 89109323 A 19890524

Priority
DE 3818403 A 19880531

Abstract (en)

A shower cubicle consists of a wall (2, 3, 4) surrounding the shower region (1). Formed in the wall (3, 4) is a vertical hollow column which is open over a region of approximately 90 to 120 DEG of its circumference to form an inlet and an outlet, one of the wall edges bounding the opening in the hollow column being extended in such a way that it moves constantly further away from the centre of the hollow column in the course of the extension until its outer end overlaps the respective other wall edge. By this means, closure elements as a guard against sprayed water on doors or the like can be omitted in the inlet and the outlet. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Duschkabine besteht aus einer den Duschkubus (1) umgebenden Wand (2, 3, 4). Aus der Wand (3, 4) ist eine stehende Hohlsäule gebildet, die zur Bildung eines Eintritts und Austritts über einen Bereich von etwa 90 bis 120° ihres Umfangs offen ist, wobei eine der die Öffnung in der Hohlsäule begrenzenden Wandkanten derart verlängert ist, daß sie sich im Verlauf der Verlängerung vom Zentrum der Hohlsäule ständig weiter entfernt, bis ihr äußeres Ende die jeweils andere Wandkante überlappt. Dadurch kann auf Türen oder dergleichen Verschlußelemente als Spritzwasserschutz im Eintritt und Austritt verzichtet werden.

IPC 1-7
A47K 3/22

IPC 8 full level
A47K 3/28 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47K 3/283 (2013.01); **A47K 3/40** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 3060453 A 19621030 - DEWEY SWAN GEORGE
- [X] FR 791268 A 19351206
- [Y] US 2308571 A 19430119 - SIEFFCRT FRANK W
- [Y] FR 2562409 A1 19851011 - SCHOOFS JEAN FRANCOIS [FR]
- [Y] FR 1266180 A 19610707
- [Y] FR 1565324 A 19690502

Cited by
FR2882381A1; US5073996A; US2020163493A1; US10856700B2; US7425688B2

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0344588 A1 19891206; EP 0344588 B1 19950118; AT E117184 T1 19950215; DE 3818403 A1 19891207; DE 58908896 D1 19950302

DOCDB simple family (application)
EP 89109323 A 19890524; AT 89109323 T 19890524; DE 3818403 A 19880531; DE 58908896 T 19890524